

## 火星语盟(深圳)科技有限公司

Certification

深圳市南山区桃源街道丽山路大学城创业园 505 和 509 室

认证场所: 深圳市南山区桃源街道丽山路大学城创业园 505 和 509 室

#### Bureau Veritas Italia S.p.A.

确证上述单位的管理体系已经评审 并确认符合下列管理体系标准全部适用条款的要求

### ISO 13485:2016

体系覆盖范围

医疗器械随附文件的翻译和本地化

按 ACCREDIA DT 02-DC REV.00 的要求授予认证证书。

最初认证周期起始日期:	2022年08月10日
上一周期的到期日:	N.A.
认证/再认证审核日期:	2022年06月12日
本次认证/再认证周期起始日期:	2022 年 08 月 10 日

在证书持有者之管理体系持续符合要求的运行条件下,本证书至下述日期有效: 2025年08月09日

证书号 - 版本号: IT317294-1

批准日期: 2022年08月10日

认证机构地址: Bureau Veritas Italia spa, Viale Monza, 347, 20126 Milano, Italia

需进一步澄清本证书认证范围及此管理体系要求的适用性,可直接向持证者查询。 要查证本证书之有效状态请访问网站 www.bureauveritas.it

### **BUREAU VERITAS** Certification



### MarsHub Co., Ltd.

Room 505 & 509, University Town Business Park, No. 10 Lishan Road, Pingshan Community, Taoyuan Street, Nanshan District, Shenzhen, China

#### Certified site:

Room 505 & 509, University Town Business Park, No. 10 Lishan Road, Pingshan Community, Taoyuan Street, Nanshan District, Shenzhen, China

Bureau Veritas Italia S.p.A. certifies that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

# ISO 13485:2016

Scope of certification

Design, development and provision of language translation and localization of accompanying documents of medical devices.

Certificate awarded in conformity with the requirements of ACCREDIA DT 02-DC Rev.00

Original cycle start date:	10/08/2022
Expiry date of previous cycle:	N.A.
Certification / Recertification Audit date:	12/06/2022
Certification / Recertification cycle start date:	10/08/2022

Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on: **09/08/2025** 

Certificate No. - Version: IT317294 - 1

Revision date: 10/08/2022

GIORGIO L al Technical Manager

Certification body address: Bureau Veritas Italia S.p.A., Viale Monza, 347 - 20126 Milano, Italia

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organisation. To check this certificate validity please refer to the website www.bureauveritas.it



SGQ N° 009A Membro degli Accordi di Mutuo Riconoscimento EA, IAF e ILAC Signatory of EA, IAF and ILAC mutual Recognition Agreements